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       Kołobrzeg, dnia 27 października 2021 r. 
 
BRM.0002.42.2021.K 

Protokół Nr 42/2021 
 

z XLII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 27 października 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 27 października 2021 o godz. 09:00,  
a zakończono o godz. 17:30 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu, 

2) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

4) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021, 

5) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Miasta Kołobrzeg, 

6) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

terenie Miasta Kołobrzeg, 

7) w sprawie opłaty uzdrowiskowej, 

8) w sprawie opłaty prolongacyjnej, 

 8a)  w sprawie opłaty targowej, 

9) uchylająca uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 1 „Solne Zdroje”  

w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Kołobrzeg, 
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10) uchylająca uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 2 „Śródmiejskie”  

w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Kołobrzeg, 

11) uchylająca uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 3 w Kołobrzegu lokalu 

użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg, 

12) uchylająca uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 5 „Lęborskie”  

w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy 

Miejskiej Kołobrzeg, 

13) uchylająca uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 6 w Kołobrzegu lokalu 

użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

14a) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji  

        oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Ratusza 

        w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) 

        Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na 

        terenie gmin uzdrowiskowych, 

14b) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji 

        oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Urzędu 

        Miasta w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska 

        Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności 

        publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych, 

14c) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji 

        oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Szkoły  

        Podstawowej Nr 9 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne 

        uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach  

        użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych, 

15) w sprawie przyjęcia Zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości obowiązkowej kaucji dla 

mieszkań w ramach programu „Mieszkanie dla rozwoju Witkowice etap I”  

w Kołobrzegu, 

16) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 10 lat, działki numer 11/92 położonej  

w obrębie 18 przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu, 

17) w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego, 

18) w sprawie sprzedaży działki nr 204/2 obręb 16, położonej przy ul. Zagłoby  

w Kołobrzegu, 

19) w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, 

Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej, 

20) w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania, 

21) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zniesienia opłaty uzdrowiskowej, 

22) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej  

w Kołobrzegu, 

23) w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie umieszczenia w herbie miasta 

Kołobrzeg znaku JP II, 

24) w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady, 
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25) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg, 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

zawartych umów oraz poniesionych wydatków w związku z organizacją festiwali: 

Sunrise Festival, Interfolk, Suspense Film Festival przez Gminę Miasto Kołobrzeg  

w latach 2004 – 2020 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej zawartych umów oraz 

poniesionych wydatków w związku z organizacją festiwali: Sunrise Festival, Interfolk, 

Suspense Film Festival przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2004 – 2020. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLII sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 41/2021 z XLI sesji, która odbyła się w dniu 29 września 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Wiesław Parus 
12. Krzysztof Plewko 
13. Piotr Rzepka 
14. Karolina Szarłata – Woźniak 
15. Agnieszka Trafas 
16. Danuta Wilk 
17. Jacek Woźniak 
18. Dariusz Zawadzki 
19. Izabela Zielińska 
20. Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady powitał: 
Radnych Rady Miasta 
Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
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Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 
Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  
Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 20 radnych. Jest 
to wymagane quorum, by obrady były ważne. 

Przewodniczący Rady poinformował, że z dniem 27 października 2021 r. Przewodniczącym 
Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” został Łukasz Zięba. 
Skład Klubu: 

1. Łukasz Zięba – Przewodniczący Klubu 
2. Kamil Barwinek – Członek Klubu 
3. Adam Hok – Członek Klubu 
4. Agnieszka Trafas – Członek Klubu 

 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XLII sesji.   
 
Na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 20 października 2021 r. oraz zgodnie  

z art. 20 ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i § 16 ust.2 Statutu 

Miasta, Przewodniczący Rady wprowadził do porządku obrad XLII sesji następujące projekty 

uchwał: 

1) w sprawie opłaty targowej – punkt 4 podpunkt 8a porządku obrad 
2)  w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Ratusza  
w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) 
Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na 
terenie gmin uzdrowiskowych – punkt 4 podpunkt 14a, 

3) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz 
złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Urzędu Miasta w 
Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) 
Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na 
terenie gmin uzdrowiskowych – punkt 4 podpunkt 14b, 

4) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz 
złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Szkoły  
Podstawowej Nr 9 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne 
uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach 
użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych – punkt 4 podpunkt 14c. 
 

Zmieniony porządek obrad wraz z projektami uchwał został przesłany do Radnych drogą 
elektroniczną oraz udostępniony w programie eSesja. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wnioski formalne złożone przez Radnych o zmianę 
porządku obrad XLII sesji: 
1. Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa w imieniu Komisji złożył na 
piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad XLII sesji polegający na wprowadzeniu 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania Pani dr hab. Jadwidze Brzezińskiej 
tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”.  
 
2. Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa w imieniu Komisji złożył na 
piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji polegający na 
wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania Panu Andrzejowi 
Rafińskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”.  
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Wymienione przez Przewodniczącego Rady wnioski formalne wraz z projektami uchwał 
zostały przesłane do Radnych drogą elektroniczną. Ponadto znajdują się one w programie 
eSesja przy punkcie 1 porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Brak chętnych do dyskusji. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszonym przez Pana Dariusza Zawadzkiego w imieniu Komisji Prawa: 
wprowadzenie do porządku obrad XLII sesji projektu uchwały w sprawie nadania Pani  
dr hab. Jadwidze Brzezińskiej tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. Ten projekt uchwały 
Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 4 jako podpunkt 27 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 4 
jako podpunkt 27 projektu uchwały w sprawie nadania Pani dr hab. Jadwidze 
Brzezińskiej tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszonym przez Pana Dariusza Zawadzkiego w imieniu Komisji Prawa: 
wprowadzenie do porządku obrad XLII sesji projektu uchwały w sprawie nadania Panu 
Andrzejowi Rafińskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. Ten projekt uchwały 
Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 4 jako podpunkt 28 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 4 
jako podpunkt 28 projektu uchwały w sprawie nadania Panu Andrzejowi Rafińskiemu 
tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 
 
Punkt 2 - Złożenie ślubowania przez radnego. 

Komisarz Wyborczy w Koszalinie II postanowieniem 130/2021 z dnia  

15 października 2021 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miasta Kołobrzegu, 

postanowił o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 4, właściwym dla 
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wyboru Rady Miasta Kołobrzeg; mandat obejmuje Pan Zbigniew Malinowski – kandydat  

z listy nr 14 – KWW Anny Mieczkowskiej „Kołobrzescy Razem”, który w wyborach 

przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, 

a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. 

Zgodnie z art. 23a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Radni, którzy uzyskali 

mandat w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są 

obecni. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pan radny Zbigniew Malinowski złożył ślubowanie. 

Po złożeniu ślubowania: Przewodniczący poinformował, że od tego momentu Pan radny 

Zbigniew Malinowski przystąpił do wykonywania mandatu radnego Rady Miasta Kołobrzeg. 

Od tego momentu w sesji zdalnej uczestniczyło 21 radnych. 

Pan radny Wiesław Parus poinformował Radę o zmianach w Klubie Radnych „Kołobrzescy 

Razem”.  

Skład osobowy Klubu Radnych: 

1. Wiesław Parus – Przewodniczący Klubu 
2. Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu 
3. Bogdan Błaszczyk – Członek Klubu 
4. Małgorzata Grotto – Członek Klubu 
5. Danuta Wilk – Członek Klubu 
6. Zbigniew Malinowski – Członek Klubu 

 

Punkt 3 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją stanowi załącznik do 

protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Policji w Kołobrzegu 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna 

Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji 

stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania 
środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla 
Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLII/594/21 w sprawie 
przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji  
z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu. 
 
Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/595/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

 
Punkt 4 podpunkt 3 - podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/596/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub zagłosuje za przyjęciem projektu 
uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub zagłosuje za przyjęciem 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021: 
W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII/597/21 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2021. 
 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Skarbnik Miasta i Pani Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 3 
za, 3 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu nie wyraziła stanowiska.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub zagłosuje przeciwko 
projektowi uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Skarbnik Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pani Skarbnik Miasta 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/598/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Miasta Kołobrzeg. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad godzinna przerwą 

techniczną w obradach: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił godzinna przerwę techniczną  

w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba, 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu przekazując, że Klub zagłosuje przeciwko projektowi 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  

 
Brak chętnych do dyskusji 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (1) Kamil Barwinek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/599/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub przy tym projekcie 
uchwały wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pani Skarbnik Miasta 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opłaty 
uzdrowiskowej: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (1) Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII/600/21 w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 
 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował przeciwko 
temu projektowi uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opłaty  



15 
 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII/601/21 w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
 
Punkt 4 podpunkt 8a – podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opłaty 

targowej: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1) Jacek Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/602/21 w sprawie opłaty targowej. 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie przekazania 

Osiedlu nr 1 „Solne Zdroje” w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie 

komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Piotr Rzepka. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 1 „Solne Zdroje” w Kołobrzegu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/603/21 uchylającą uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 1 „Solne 

Zdroje” w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne 

Gminy Miejskiej Kołobrzeg. 

 
Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 2 „Śródmiejskie” w Kołobrzegu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 2 „Śródmiejskie” w Kołobrzegu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/604/21 uchylającą uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 2 „Śródmiejskie” 

w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej 

Kołobrzeg 

 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 3 w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego 

mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 3 w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie 

komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/605/21 uchylającą uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 3 w Kołobrzegu 

lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 5 „Lęborskie” w Kołobrzegu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 5 „Lęborskie” w Kołobrzegu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/606/21 uchylającą uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 5 „Lęborskie”  

w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 6 w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego 

mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna Danuta 
Wilk – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem projektu 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylającą uchwałę  

w sprawie przekazania Osiedlu nr 6 w Kołobrzegu lokalu użytkowego stanowiącego mienie 

komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/607/21 uchylającą uchwałę w sprawie przekazania Osiedlu nr 6 w Kołobrzegu 

lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne Gminy Miejskiej Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych  

i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto – Członek Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych  

i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania  

i ochrony kultury: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR XLII/608/21 zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia  

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 
Punkt 4 podpunkt 14a – podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 
Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
Termomodernizacji budynku Ratusza w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. 
Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej  
w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie 
głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie upoważnienia 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku o 
dofinansowanie Termomodernizacji budynku Ratusza w Kołobrzegu z programu 
priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności 
energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Renata Brączyk 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/609/21 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do 

realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku 

Ratusza w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska 

Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności 

publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych. 

Punkt 4 podpunkt 14b – podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 
Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
Termomodernizacji budynku Urzędu Miasta w Kołobrzegu z programu priorytetowego 
8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej  
w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych 
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie 
głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie upoważnienia 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku  
o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Urzędu Miasta w Kołobrzegu z programu 
priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności 
energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/610/21 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do 

realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku 

Urzędu Miasta w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne 

uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach 

użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych. 

 

Punkt 4 podpunkt 14c – podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 

Termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej Nr 9 w Kołobrzegu z programu 

priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności 

energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie 
głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku  

o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej Nr 9 w Kołobrzegu  

z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności 

energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/611/21 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do 

realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie Termomodernizacji budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 9 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2. Klimatyczne 

uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach 

użyteczności publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Zasad przeprowadzenia 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, w tym określenia dodatkowych kryteriów 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości 

obowiązkowej kaucji dla mieszkań w ramach programu „Mieszkanie dla rozwoju 

Witkowice etap I” w Kołobrzegu 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę  
o treści: W załączniku do uchwały w § 2 ust.9 otrzymuje brzmienie: 
„9. Prezydent Miasta powoła zarządzeniem zespół, który dokona weryfikacji formalnej 
złożonych wniosków. W skład zespołu wejdą przedstawiciele Rady Miasta.” 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały wraz z poprawką. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Prezes Zarządu Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółki  
ograniczoną odpowiedzialnością 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Prezes Zarządu Kołobrzeskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółki  
ograniczoną odpowiedzialnością 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów 
Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 
obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 

przez Komisję Budżetowo – Gospodarczą o treści: 

W załączniku do projektu uchwały w § 2 ust. 9 otrzymuje brzmienie” 
„9. Prezydent Miasta powoła zarządzeniem zespół, który dokona weryfikacji formalnej 
złożonych wniosków. W skład zespołu wejdą przedstawiciele Rady Miasta.” 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Jacek 
Kalinowski, Zbigniew Malinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski 
 
BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę 
Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przyjęcia Zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu,  

w tym określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny 

punktowej oraz wysokości obowiązkowej kaucji dla mieszkań w ramach programu 

„Mieszkanie dla rozwoju Witkowice etap I” w Kołobrzegu wraz przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII612/21 w sprawie przyjęcia Zasad przeprowadzenia naboru wniosków  
o zawarcie umowy najmu, w tym określenia dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, 
zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości obowiązkowej kaucji dla 
mieszkań w ramach programu „Mieszkanie dla rozwoju Witkowice etap I”  
w Kołobrzegu. 
 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 10 

lat, działki numer 11/92 położonej w obrębie 18 przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Damian 

Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 

W związku z brakiem chętnych dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz 
dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 10 lat, działki numer 11/92 położonej w obrębie 18 przy  

ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII613/21 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 10 lat, działki numer 11/92 

położonej w obrębie 18 przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu. 
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Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania umowy użytkowania 

wieczystego 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Damian 

Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozwiązania 

umowy użytkowania wieczystego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/614/21 w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego. 

 

Punkt 4 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 204/2 obręb 

16, położonej przy ul. Zagłoby w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Damian 

Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Wiceprzewodniczący Klubu przekazując, że Klub 
pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

działki nr 204/2 obręb 16, położonej przy ul. Zagłoby w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/615/21 w sprawie sprzedaży działki nr 204/2 obręb 16, położonej przy  

ul. Zagłoby w Kołobrzegu. 

 
Punkt 4 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 

upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków  

w czasie II Wojny Światowej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczącego Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub wspólnie z Klubem Radnych 
„Nowy Kołobrzeg” przygotowali poprawkę do projektu uchwały, którą w imieniu obu 
Klubów przedstawi Pan radny Łukasz Zięba Przewodniczący Klubu Radnych „Nowy 
Kołobrzeg”.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący, który zgłosił poprawki o treści:  
1. § 2 z dotychczasowej treści otrzymuje brzmienie: 
    „§ 2. Ustala się lokalizację pomnika przy Alei Pamięci na terenie działki o numerze 
     ewidencyjnym 7/1 obręb 16 na Cmentarzu Komunalnym w Kołobrzegu zgodnie  
     z załącznikiem nr 3. 
2. Załącznik nr 3 do projektu uchwały w postaci mapy z lokalizacja pomnika 
     zastępuje się załącznikiem przygotowanym do wniosku o poprawkę w postaci 
     mapy ze wskazaną w pkt 1 lokalizacją. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Przewodnicząca Stowarzyszenia Klub Pioniera 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja 
zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 

przez Pana radnego Łukasza Ziębę w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” i Klubu 

Radnych „Nowy Kołobrzeg” o treści: 

§ 2 z dotychczasowej treści otrzymuje brzmienie: 

„§ 2. Ustala się lokalizację pomnika przy Alei Pamięci na terenie działki o numerze 

ewidencyjnym 7/1 obręb 16 na Cmentarzu Komunalnym w Kołobrzegu, zgodnie z 

załącznikiem nr 3. 
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Załącznik nr 3 do projektu uchwały w postaci mapy z lokalizacją pomnika zastępuje się 

załącznikiem przygotowanym do wniosku o poprawkę w postaci mapy ze wskazaną w 

punkcie 1 lokalizacją.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru  

i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII/616/21 w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, 
Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz w proteście przeciwko takiej decyzji Rady Miasta opuścił 

obrady sesji. 

Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła uwagę pod adresem sposobu procedowania nad tym 

projektem uchwały. Zdaniem Pani radnej Stowarzyszenie, które złożyło wniosek do Rady 

Miasta została źle potraktowane. 

Pan radny Wiesław Parus zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 

polegający na wprowadzeniu w punkcie 4 podpunktu 25a o treści: podjęcie uchwały  

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (2) Jacek Kalinowski, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art.20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu rady i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 4 podpunkt 25a 

o treści: podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia pisma bez 

rozpoznania 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem sprawy zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków 

i petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku przedstawionym w piśmie z dnia 20 

października 2021 r. nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 
Brak chętnych do dyskusji 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 

pisma bez rozpoznania: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 

BRAK GŁOSU (2) Bartosz Bieńkowski, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1) Maciej Bejnarowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/617/21 w sprawie pozostawienia pisma bez rozpoznania. 

Punkt 4 podpunkt 21 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

zniesienia opłaty uzdrowiskowej 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 
 
Prezydent Miasta w swoim stanowisku wyrażonym na piśmie z dnia 20 października 2021 r. 
nie wniosła uwag do projektu uchwały.   
 
W dniu 25 października 2021 r. wnioskodawca złożył pismo, zawierające uzupełnienie do 
wcześniej złożonego do Rady Miasta wniosku. Powyższe pismo zostało przesłane do 
wiadomości Radnych. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku w sprawie zniesienia opłaty uzdrowiskowej z zapisem w § 1: „Nie uwzględnia się 

wniosku w sprawie zniesienia opłaty uzdrowiskowej: 
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 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Maciej Bejnarowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/618/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zniesienia opłaty 

uzdrowiskowej. Rada nie uwzględniła wniosku. 

Punkt 4 podpunkt 22 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

rozwiązania Straży Miejskiej w Kołobrzegu 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
 
Prezydent Miasta w swoim stanowisku wyrażonym na piśmie z dnia 19 października 2021 r. 
nie wniosła uwag do projektu uchwały.   
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

 
W dyskusji głos zabierali: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  

i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Kołobrzegu z zapisem w § 1: Nie 

uwzględnia się wniosku z dnia 27 września 2021 r. w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej  

w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada (jednogłośnie) (większością głosów) podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLII/619/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie rozwiązania 

Straży Miejskiej w Kołobrzegu. 

 
Punkt 4 podpunkt 23 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

umieszczenia w herbie miasta Kołobrzeg znaku JP II 

 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
 
Prezydent Miasta w swoim stanowisku wyrażonym na piśmie z dnia 19 października 2021 r. 
nie wniosła uwag do projektu uchwały.   
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

 
W dyskusji głos zabierali: 

 Wnioskodawczyni 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  

i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku w sprawie umieszczenia w herbie miasta Kołobrzeg znaku JP II z zapisem w § 1: 

Nie uwzględnia się wniosku …………. z dnia 30 września 2021 r. w sprawie umieszczenia  

w herbie miasta znaku JP II. 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) Renata Brączyk 

NIEOBECNI (1) Maciej Bejnarowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/620/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie umieszczenia w herbie 

miasta Kołobrzeg znaku JP II. Rada nie uwzględniła wniosku. 

Po tym głosowaniu w ramach protestu przeciwko decyzji Rady w sprawie wzniesienia 
pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni Polaków 
w czasie II Wojny Światowej, obrady opuścił Pan radny Jacek Kalinowski. 
 

Punkt 4 podpunkt 24 – podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego 

Rady do dokonywania czynności związanych z podróżami służbowymi 

Przewodniczącego Rady 

Zgodnie z § 2 ust. 2 rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 
lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnych gminy (Dz. U. z 2000 r. Nr 66, poz. 800 z późn.zm.) czynności typu: 
termin i miejsce wykonywania zadania oraz miejscowości rozpoczęcia i zakończenia podróży 
służbowej w stosunku do przewodniczącego rady dokonuje wiceprzewodniczący wskazany 
przez Radę. Przewodniczący Rady korzystając z inicjatywy uchwałodawczej wynikającej  
z § 36 ust. 1 Statutu Miasta przedłożył Radzie do uchwalenia projekt uchwały w sprawie 
wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności związanych  
z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko - Członek Klubu przekazując, że każdy z Członków Klub u będzie głosował 
indywidualnie.  

 
Brak chętnych do dyskusji. 



38 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności związanych z podróżami 

służbowymi Przewodniczącego Rady: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/621/21 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania 

czynności związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady. Rada 

wskazała Pana Kamila Barwinka Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

 

Punkt 4 podpunkt 25 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który poinformował, że zgodnie z § 52 
ust.3 Statutu Miasta w toku kadencji Rada może dokonywać zmian  
w składach liczbowych i osobowych stałych komisji. W dniu 23 września 2021 r. akces do 
pracy w Komisji Morskiej złożył Pan radny Kamil Barwinek, natomiast w dniu 30 września 
2021 r. rezygnację z pracy w Komisji Morskiej złożył Pan radny Bogdan Błaszczyk.  
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ   

NR XLII/622/21 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg.  

 

Punkt 4 podpunkt 25a – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad zgodnie z art.20 ust.1a ustawy 

 o samorządzie gminnym. Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Kołobrzescy 

Razem”. W imieniu Klubu projekt uchwały przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Klubu. Do składu Komisji Rewizyjnej Klub zgłosił Pana radnego Zbigniewa 

Malinowskiego. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za projektem 
uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Pan radny Zbigniew Malinowski zgłosił chęć uczestnictwa w pracach Komisji Rewizyjnej na 
piśmie. 
 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (2) Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/623/21 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg. Do składu Komisji Rewizyjnej Rada powołała radnego Zbigniewa 

Malinowskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 26 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady.  Zgodnie z § 52 ust.3 Statutu Miasta,  
w toku kadencji Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych 
Komisji. Rada Miasta na sesji w dniu 29 września 2021 r. odwołała Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Morskiej. W związku z powyższym Rada 
Miasta, zgodnie z § 52 ust.2 Statutu Miasta powinna wybrać Przewodniczącego Komisji 
Morskiej spośród członków Komisji.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały i zgłasza radnego Krzysztofa Plewko na Przewodniczącego Komisji 
Morskiej. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 
Morskiej. 
 
Ponieważ zgłoszono jednego kandydata na Przewodniczącego Komisji Morskiej, 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z kandydaturą 

radnego Krzysztofa Plewko na Przewodniczącego Komisji Morskiej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
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Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (2) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLII/624/21 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. Rada wybrała radnego Krzysztofa Plewko na 
Przewodniczącego Komisji Morskiej. 
 

Punkt 4 podpunkt 27 – podjęcie uchwały w sprawie nadania Pani  

dr hab. Jadwidze Brzezińskiej tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa. 

Prezydent Miasta w stanowisku wyrażonym w piśmie z dnia 26.10.2021 r. nie wniosła uwag 
do projektu uchwały.   
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
i będzie głosował za jego przyjęciem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania Pani  

dr hab. Jadwidze Brzezińskiej tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (2) Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/625/21 w sprawie nadania Pani dr hab. Jadwidze Brzezińskiej tytułu 

„Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 

 

Punkt 4 podpunkt 28 – podjęcie uchwały w sprawie nadania Panu Andrzejowi 

Rafińskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa. 

Prezydent Miasta w stanowisku wyrażonym w piśmie z dnia 26.10.2021 r. nie wniosła uwag 
do projektu uchwały.   
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
i będzie głosował za jego przyjęciem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania Panu 

Andrzejowi Rafińskiemu tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/626/21 w sprawie nadania Panu Andrzejowi Rafińskiemu tytułu „Zasłużony dla 

Miasta Kołobrzegu”. 

 



43 
 

Punkt 5 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

kompleksowej zawartych umów oraz poniesionych wydatków w związku z organizacją 

festiwali: Sunrise Festival, Interfolk, Suspense Film Festival przez Gminę Miasto 

Kołobrzeg w latach 2004 – 2020 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej zawartych umów 

oraz poniesionych wydatków w związku z organizacją festiwali: Sunrise Festival, 

Interfolk, Suspense Film Festival przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2004 – 2020. 

 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej 

zawartych umów oraz poniesionych wydatków w związku z organizacją festiwali: Sunrise 

Festival, Interfolk, Suspense Film Festival przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2004 – 

2020 wraz z wnioskami przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Kierownik Zespołu 

Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały w piśmie z dnia 

18.10.2021 r.  

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który wyraził ogromne uznanie dla pracy Zespołu 
Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. Jednocześnie Przewodniczący Klubu zapowiedział, 
że każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie nad wnioskami Komisji 
 z kontroli, projektem uchwały wraz ze sprawozdaniem z kontroli. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który w imieniu Klubu wyraził duże uznanie dla Zespołu 
Kontrolującego. Pan radny zapowiedział, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Bartosz 
Bieńkowski - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały wraz ze 
zgłoszonymi wnioskami z kontroli i sprawozdaniem. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak - Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 
podchodził indywidualnie do zgłoszonych wniosków z kontroli. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych  
w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Izabela Zielińska 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję.  

Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone  

i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrad i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowania nad wnioskami Komisji 
Rewizyjnej: 
Wniosek nr 1 o treści: 
Wnioskuje się o przeprowadzenie analizy prawnej w zakresie zasadności nieodpłatnego 
udostępnienia nieruchomości nr 89/1, 89/3, 91/12 oraz części działki 47/1 w latach 2010- 
2018 mającej na celu: 

a) dokonanie oceny okoliczności związanych z prowadzoną działalnością gospodarczą 
przez podmiot, z którym zawierane były porozumienia i umowy dot. nieodpłatnego 
udostępnienia w/w nieruchomości; 

b) dokonanie oceny czy nie doszło do uprzywilejowania podmiotu gospodarczego, z 
którym podpisane były w/w porozumienia i umowy; 

c) dokonanie oceny, czy nie doszło do niedozwolonej pomocy publicznej dla podmiotu 
gospodarczego, z którym podpisane były w/w porozumienia i umowy; 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (8) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Dąbkowski, Adam Hok, Agnieszka Trafas 
 
NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku 
Nr 1 Komisji Rewizyjnej. 
 
Wniosek Nr 2 o treści: 
Wnioskuje się o odstąpienie od zawierania porozumień lub umów w zakresie nieodpłatnego 
udostępnienia nieruchomości gminnych na potrzeby komercyjnych przedsięwzięć. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Dąbkowski, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
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NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 2 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Wniosek Nr 3 o treści: 
Wnioskuje się o dokonanie analizy prawnej w zakresie skutków  
i konsekwencji jakie niesie ze sobą użycie pieczęci faksymile na umowach dot. współpracy z 
organizatorem Sunrise Festival, w tym także przekazania środków publicznych. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (8) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Hok, Agnieszka Trafas 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku 
 Nr 3 Komisji Rewizyjnej. 
 
Wniosek Nr 4 o treści: 
Wnioskuje się o prowadzenie ekwiwalentu promocyjnego i reklamowego przy 
współorganizacji wydarzeń kulturalno – rozrywkowych. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (8)  
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (10) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku  
Nr 4 Komisji Rewizyjnej. 
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Wniosek Nr 5 o treści: 
Wnioskuje się o sporządzanie po każdym festiwalu: Sunrise Festival, Interfolk, Suspense 
Film Festival, sprawozdania zawierającego aspekty: kulturowe, edukacyjne i społeczne  
z uwzględnieniem potencjału promocyjnego dla Gminy Miasto Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Artur Dąbkowski, Danuta Wilk 
 
NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 5 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Wniosek Nr 6 o treści: 
Wnioskuje się o przekazywanie środków finansowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 
organizację wydarzeń kulturalno - rozrywkowych o charakterze komercyjnym w formule 
obecnie obowiązującej procedury konkursowej. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (9) 
Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Kamil Barwinek, Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (3) Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku 
Nr 6 Komisji Rewizyjnej. 
 
Wniosek Nr 7 o treści: 
Wnioskuje się o pozyskiwanie środków finansowych na organizację festiwali z innych źródeł 
niż tylko budżet Gminy Miasto Kołobrzeg. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 
Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (3) 
Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 7 Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Rada w wyniku glosowania przyjęła wniosek Nr 2, 
Nr 5 i nr 7 z kontroli Komisji Rewizyjnej o treści: 
- Wnioskuje się o odstąpienie od zawierania porozumień lub umów w zakresie nieodpłatnego 
udostępnienia nieruchomości gminnych na potrzeby komercyjnych przedsięwzięć. 
- Wnioskuje się o sporządzanie po każdym festiwalu: Sunrise Festival, Interfolk, Suspense 
Film Festival, sprawozdania zawierającego aspekty: kulturowe, edukacyjne i społeczne  
z uwzględnieniem potencjału promocyjnego dla Gminy Miasto Kołobrzeg. 
- Wnioskuje się o pozyskiwanie środków finansowych na organizację festiwali z innych źródeł 
niż tylko budżet Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej zawartych 
umów oraz poniesionych wydatków w związku z organizacją festiwali: Sunrise Festival, 
Interfolk, Suspense Film Festival przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2004 – 2020 wraz 
ze sprawozdaniem z tej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Plewko 

 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLII/627/21 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej zawartych umów oraz poniesionych wydatków  

w związku z organizacją festiwali: Sunrise Festival, Interfolk, Suspense Film Festival 

przez Gminę Miasto Kołobrzeg w latach 2004 – 2020 wraz ze sprawozdaniem z kontroli 

kompleksowej. 
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Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 

sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 
 Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 Interpelacje do Pani Prezydent Miasta złożyli: 

 Pan radny Kamil Barwinek w sprawie poprawy stanu technicznego ul. 6 Dywizji WP 

 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwie interpelacje: 

 1) w sprawie wycinki 1 sztuki drzewa na terenie Holturu 

 2) w sprawie odprowadzania nieczystości z Ośrodka Holtur 

 

 Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
 
1. Wojewoda Zachodniopomorski pismem z dnia 28 września 2021 r. przesłał do Rady 
Miasta informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez Panią Prezydent Miasta 
Kołobrzeg i byłego Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
2. Burmistrz Gościna w dniu 13 października 2021 r. złożył do Rady Miasta pismo 
zawierające prośbę o podjęcie uchwały o wyznaczeniu aglomeracji Kołobrzeg w myśl art. 87 
ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne. Powyższe pismo w dniu 14 października 
2021 r. zostało przesłane do Radnych drogą elektroniczną. Przewodniczący Rady 
poinformował, że bez polecenia Prezydent Miasta do Biura Rady został przekazany projekt 
uchwały w tej sprawie i że miałby to być projekt Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
nie zgodził się z tezami zawartymi w tym projekcie uchwały i nie wdrożył go do dalszego 
procedowania. Przewodniczący poinformował także, że jeżeli Pani Prezydent bądź Komisja 
skierują do Rady własny projekt uchwały w tej sprawie będzie on procedowany. 
 
3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia 11 października 2021 r. 
przesłał do Rady Miasta zawiadomienie o terminie posiedzenia niejawnego w sprawie skargi 
Prokuratora Rejonowego w Kołobrzegu na Uchwałę Nr V/60/19 Rady Miasta Kołobrzeg z 
dnia 26 lutego 20219 r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy Dygowo, 
Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie i Gminy 
Rymań. Sprawa zostanie rozpoznana w dniu 10 listopada 2021 r. 
 
4. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie pismem z dnia 12 października 2021 r. 
przesłał do Rady Miasta zawiadomienie o terminie posiedzenia niejawnego w sprawie skargi 
na Uchwałę Nr XXXVIII/558/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie 
odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Sprawa została wyznaczona do 
rozpoznania na posiedzeniu niejawnym w dniu 18 listopada 2021 r. 
 
5. Zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2021 r. poz. 1372) informuję, iż do złożenia oświadczenia majątkowego wg stanu na dzień 

31 grudnia 2020 r. wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą zobowiązanych było 20 radnych. Wszyscy 
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radni oświadczenia majątkowe złożyli w terminie do 30 kwietnia 2021 r. Zgodnie z art.24h 

ust.3 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, były Przewodniczący 

Rady Miasta – Pan Piotr Lewandowski pismem z dnia 14 kwietnia 2021r. złożył Wojewodzie 

Zachodniopomorskiemu w dwóch egzemplarzach swoje oświadczenie majątkowe wraz z 

kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT za rok 

poprzedni. Analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych dokonał były 

Przewodniczący Rady Miasta w dniu 28 maja 2021 r., który stwierdził następujące 

nieprawidłowości: 

a) w części A nie oznaczono, czy majątek jest odrębny, czy stanowi małżeńską 

wspólnotę majątkową, 

b) nie we wszystkich rubrykach były podane adnotacje „nie dotyczy”. 

 
6. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 11 października 

2021 r. poz. 4236 zostało opublikowane Postanowienie Nr 124/2021 Komisarza Wyborczego 

w Koszalinie II z dnia 4 października 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Miasta Kołobrzegu. 

 

7. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 6 października  

2021 r. zostały ogłoszone następujące uchwały Rady Miasta Kołobrzeg: 

a) Uchwała Nr XLI/566/21 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasta Kołobrzeg na 2021 r. – poz. 4175. 

b) Uchwała Nr XLI/568/21 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania 

służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych –  

poz. 4177. Uchwała weszła w życie 21 października 2021 r. 

c) Uchwała Nr XLI/569/21 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące 

ochronie powietrza, polegające na trwałej zmianie ogrzewania opartego na paliwach 

stałych na ogrzewanie niskoemisyjne – poz. 4179. Uchwała weszła w życie 21 

października 2021 r. 

d) Uchwała Nr XLI/577/21 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie wysokości i zasad 

ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg – poz. 4181. Uchwała weszła w życie 21 

października 2021 r. 

 

8. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 18 października 

2021 r. poz. 4295 została ogłoszona Uchwała Nr XLI/578/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

29 września 2021 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2022. Uchwała wejdzie w życie z dniem  

1 stycznia 2022 roku. 

 

9. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 22 października 

2021 r. poz. 4352 Uchwała Nr XLI/576/21 z dnia 29 września 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat i warunków częściowego zwolnienia z opłat za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez Gminę Miasto Kołobrzeg. Uchwała wejdzie w życie z dniem  

1 stycznia 2022 roku. 
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10. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Goleniowie pismem z dnia  

8 października 2021 r. przesłał do Rady Miasta informację o wyniku analizy oświadczenia 

majątkowego złożonego przez Prezesa Zarządu Miejskiego Zakładu Zieleni, Dróg i Ochrony 

Środowiska sp. z o.o. w Kołobrzegu. 

 

11. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia  

14 października 2021 r. przesłał do Rady Miasta informację o wyniku analizy oświadczenia 

majątkowego złożonego przez  p.o. Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu. 

 

12. Prezydent Miasta przekazała do Rady Miasta Zarządzenie Nr 107/21 z dnia  

8 października 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

 

Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego pisma zostały przesłane do wiadomości 

Radnych drogą elektroniczną i stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zapowiedział, że kolejną sesje planuje zwołać w dniu 22 listopada 

2021 r. 

 

W tym punkcie głos zabrali także: 

Pan radny Jacek Woźniak, który nawiązał do wypowiedzi Przewodniczącego Rady  

 sprawie wniosku Komisji Komunalnej dot. aglomeracji. Pan radny zaproponował, aby w tej 

sprawie odbyła się debata z udziałem zainteresowanych drugich stron. 

Pan radny zapowiedział również, że złoży rezygnację z pracy w Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko w swojej wypowiedzi również nawiązał do pisma Burmistrza 

Gościna i sprawy aglomeracji. Pan radny opowiedział się za zorganizowaniem spotkania  

w tej sprawie. 

 

W tej sprawie zabrał również głos Pan radny Łukasz Zięba, Przewodniczący Komisji 

Komunalnej: „Komisja Komunalna rozpatrzyła dwa pisma w sprawie aglomeracji. W Komisji 

uczestniczył Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji oraz ekspert od tworzenia takich 

aglomeracji. Na Komisji przedstawiono plusy i minusy aglomeracji w ujęciu Gmina Miasto 

Kołobrzeg, jako jedna aglomeracja, jak też dotychczasowe funkcjonowanie w ramach 

wszystkich gmin ewentualnie wchłonięcie wszystkich gmin, które o to wnioskowały. Mając na 

uwadze informacje uzyskane od Prezesa Spółki, jak i eksperta z zakresu aglomeracji oraz od 

Pani Prezydent Miasta o spotkaniu z przedstawicielami Wód Polskich, postawiłem na Komisji 

wniosek do Pana Przewodniczącego, który został przegłosowany, aby przygotować uchwałę 

intencyjną w tym zakresie. I to miało służyć temu, aby tą dyskusję na forum Rady rozpocząć. 

Komisja zdecydowała się skierować taki wniosek ze względu na to, że jest to obszar 

działania Komisji. Przychylam się do tego, aby temat został omówiony na forum Rady w jak 

najszerszym gronie, aby wszyscy mieli świadomość tego, jak to jest bardzo ważne dla nas, 

jakie skutki będzie nosiło na przyszłość. Mówię tutaj o skutkach w zakresie uśrednienia 

stawek i ceny za wodę i odprowadzanie ścieków.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że o rozstrzygnięciu w tej sprawie powiadomi Radę. 
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Na zakończenie Przewodniczący Rady nawiązał do wypowiedzi radnych dot. rozstrzygnięcia 

Rady w sprawie lokalizacji pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru  

i innych miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. Przewodniczący powiedział, że 

obowiązkiem radnego jest uczestniczenie w sesji do końca.  

 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamkną XLII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 
 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 
 


